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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Azért darálták be Kishantost, hogy aztán a területek új tulajdonosai elhanyagolják a
földeket?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Nemrégiben sikerült újra bejárnom a volt Kishantosi Ökogazdaság egykori földjeit, melye t

azóta – a Fidesz bosszúhadjáratának köszönhet ően – olyan oligarchák tulajdonába kerültek,

mint Zászlós Tibor érdekeltsége és más fideszes nagygazdák, vagy éppen külföldi cégek .

Több, mint szomorú volt látni, hogy az egykoron európai viszonylatban is kiemelked ő

ökogazdaság mára szinte teljesen a múlté lett . Az, hogy nem sikerült a kormányzatnak

teljesen kivéreztetnie a szervezetet, csak annak köszönhető , hogy az akkori bérlők még

korábban a tangazdasági épület együtteset megvásárolták .

Ahol korábban 8-9 féle növényt termesztettek, mindenféle vegyszer és műtrágya nélkül ,

gondosan ügyelve a biodiverzitás fenntartására, ott ma már nem áll más, csak kukorica, talán

néhány táblában napraforgó . De ami ennél is borzasztóbb, hogy az „utakat” (vagy ahol egyko r

mezőgazdasági utak voltak) ellepi a gaz, ezzel együtt a méteres parlagfű és az aranka nevű

karanténgyom. Érdekes, hogy mostanában az illetékes hatóságok nem szeretik büntetgetni a

földek jelenlegi használóit, új tulajdonosait . Az Önök által végrehajtott esztelen pusztítás és



bosszúhadj árat eredménye elborzasztó . Nem csak embereket tettek teljesen tönkre anyagilag

és lelkileg, hanem 26 év szakmai munkáját, melyet az egész világon elismertek !

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy milyen büntetésr e

számíthatnak az egykori Kishantosi Ökogazdaság területeinek jelenlegi használói a

hanyagságuk miatt? Hol vannak ilyenkor a hatóságok? Vagy, ha fideszes hátter ű a föld

tulajdonosa, használója már nem is büntetnek ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016. szeptember 5 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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